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VÁNOČNÍ VYSTOUPENÍ



PPrroojj eekktt LLeess
1 3. ledna jsme se ve škole věnovali novému projektu. Rozděli l i jsme se na skupiny a paní
učitelka Roubalová nám rozdala staré učebnice. Z těch jsme si mohli vystřihávat obrázky, které
se nám hodily na téma les. Pak jsme dostal i čtvrtku, na kterou jsme vystřižené obrázky lepil i .
Naše skupinka nalepila obrázek jelena, ježka, l išky, ale i obrázky rostl in a hub. Myslíme si, že se
nám práce povedly.

M. Horníková, T. Strousek, 4. B

HHoobbii tt
Dne 1 8.1 2. 201 4 třídy 6. A a 6. B jely do Olympie v Plzni na fi lm Hobit 3 – Bitva pěti armád. Film
se nám líbi l , ale nebudeme prozrazovat, o čem byl. Hned po kinu jsme měli rozchod a mohli
jsme si něco koupit. Byl i bychom rádi, kdybychom jel i do kina zase. Byl to moc fajn výlet.

PPooll ooll eettnn íí vvyyssvvěěddččeenn íí jj ee zzaa ddvveeřřmmii
Jel ikož se blíží pololetní vysvědčení, píšeme samé testy. Proto se většina žáků učí a snaží. 6.
třídy už psaly testy z matematiky, českého jazyka a fyziky. Doufáme, že se nám všechny testy
povedly a ty zbývající ještě povedou. Jsme zvědaví, jaké známky dostaneme na vysvědčení.

L. Malíková, A. Dudová, V. Bláhová, 6. tř.

BBeesseeddaa vv 77.. ttřřííddáácchh
V úterý 1 6. prosince proběhla v 7. A a 7. B přednáška
o terorismu a drogách. Nejdříve jsme si povídal i o
terorismu a některých teroristických útocích. Třeba o
útoku na americká dvojčata, který rozpoutal válku s
terorismem, nebo o Bostonském běhu, kdy dva
čečenští bratři vyrobil i bombu z tlakových hrnců, do
kterých dali hřebíky a matky. Pak jsme si řekl i , jak se
zachovat, kdyby se nějaký teroristický útok udál. Poté
začala přednáška o drogách. Říkali jsme si o
nejznámějších drogách, jako je marihuana, heroin,
nikotin a kokain. Taky jsme si ukazovali obrázky lidí,
jak vypadali před tím, než začali drogy užívat, a potom,

když je užíval i . A byla to opravdu obrovská změna. Taky jsme si pouštěl i video, jak vypadá člověk
pod vlivem drog. Řekli jsme si taky, jak poznáme člověka, který bere drogy (uhýbá pohledem,
když se na něj dlouze a zpříma do očí podíváme). Beseda se nám líbi la.

Maru Felixová, 7. A

NNaaššee ddůů ll eežžii ttéé vvyyssvvěěddččeenn íí
Známky z prvního pololetí osmého ročníku už se nám budou zapisovat do přihlášek při výběru
středních škol. Všichni se snažíme, aby výsledky byly co nejlepší. Zatím si vedeme dobře a
doufáme, že to tak zůstane nadále.

Tereza Bláhová, 8.A

ŠŠkkooll nn íí kkooll oo BBii ooll oogg ii cckkéé ooll yymmppii ááddyy
Dne 7. ledna 201 5 ráno proběhlo školní kolo Biologické olympiády. Olympiádu psalo sedm žáků.
Šest psalo test pro nižší kategori i (6. a 7. ročník) a já pro vyšší (8. a 9. ročník). Z nižší kategorie
mohli postoupit pouze tři l idé do okresního kola. V tomto kole nás bude reprezentovat Kačka
Vaverková, Marie Felixová a Jan Peprný.

K. Bártová, 8. B



LLyyžžaařřsskkýý kkuurrzz
V neděli 1 8. 1 . 201 5 vyrazilo 45 žáků druhého stupně na lyžařský kurz na Šumavu. Jako každý
rok jsme byli ubytováni na chatě Slavoj. Protože na sjezdovkách u chaty mnoho sněhu nebylo,
museli jsme dvakrát denně dojít na dva kilometry vzdálenou sjezdovku Nad nádražím. Není
tedy divu, že jsme se denně vraceli na chatu značně unaveni, ale skvělá zdejší strava nás
dokázala vždy znovu postavit na nohy. I letos jsme se dočkali j iž tradičně nejoblíbenějšího jídla -
borůvkové omáčky. Poslední večer na nás čekala nejen diskotéka, ale i vyhodnocení celého
lyžáku. Každý účastník obdržel certifikát o absolvování kurzu a drobnou odměnu, někteří navíc
získali i diplom.
Díky pedagogickému doprovodu i skvělým instruktorům uměli na konci kurzu lyžovat všichni,
takže kurz splni l své poslání.

Tomáš Schenk, 9. třída.

ZZááppii ss ddoo pprrvvnn íícchh ttřříídd
Ve čtvrtek 1 5. ledna na naší škole proběhl zápis do prvních
tříd. Protože předškoláčky na zápisu prováděly postavičky ze
Čtyřlístku, malovali jsme v hodinách obrázky Myšpulína,
Pindi, Bobíka a Fifinky.

K. Forstová, A. Kučerová, 5. A

TTěěššíímmee ssee nnaa ll yyžžáákk
Už tuto neděli vyráží sedmičky, osmičky a devítka na lyžařský kurz na Šumavu. Letos pojedeme
zase na chatu Slavoj. Vzhledem k malému množství sněhu budeme pravděpodobně chodit
lyžovat na sjezdovku Nad Nádražím. Už se všichni těšíme.

Hanča Felixová, 7. A



I letos jsme se zúčastni l i Tříkrálové sbírky. Z
naší školy se do této charitativní akce zapoji lo
kolem 50 dětí. Děkujeme.

V lednu proběhl plavecký kurz pro žáky 2.
a 3. tříd.




